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SINDIKAT UDRUŽENIH RADNIKA  

ENERGETIKE REPUBLIKE SRPSKE 

SINDIKALNA ORGANIZACIJA 

“RiTE UGLJEVIK” A.D. UGLJEVIK 

 

Broj: ________/13 

Datum: ___.04.2013. godine 

 

 

ZAPISNIK SA SASTANKA SINDIKALNOG ODBORA 

održanog dana 25.03.2013. godine sa početkom u 08:00 časova 

 

 

PRISUTNI:   

Sindikalni odbor:  Stevo Stević, Mitar Tomić, Tomislav Benović, Ivan Radovanović, Ljubomir 

Marković, Duško Radovanović, Dragan Golić, Zoran Mićanović, Milenko 

Jović, Radovan Cvijetinović, Dragan Tešić, Đokica Tomić, Zlatko 

Spasojević 

Bivši predsjednik Sindikalne organizacije: Branko Đurđević 

Predsjednik Komisije za sprovođenje izbora: Branislav Đokić 

 

Zapisničar: Danijela Ilić 

 

 

DNEVNI RED 

1. Izvještaj predsjednika Komisije za sprovođenje izbora 

2. Konstituisanje novoizabranog Sindikalnog odbora 

3. Prijedlog Skupštini 3 kandidata za izbor predsjednika i potpredsjednika Sindikalne 

organizacije 

 

 

Branko Đurđević: Ja sam sazvao današnji sastanak, predložio sam dnevni red i uskoro ću se 

udaljiti. Ko je za predloženi dnevni red? 

 

Dnevni red usvojen jednoglasno.  

 

AD 1 Izvještaj predsjednika Komisije za sprovođenje izbora 

 

Branislav Đokić: Zadatak Komisije za sprovođenje izbora jeste da podnese Izvještaj o radu, 

koji ne sadrži rezultate glasanja. Preliminarni rezultati su objavljeni 21.03.2013. godine. S 
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obzirom da nije bilo prigovora, niti žalbi, rezultati su danas postali konačni. U Izvještaju je data 

geneza svih događaja, počev od Odluke o raspisivanju izbora.  

Nakon prvog sastanka Komisije i Sindikalnog odbora, Komisija je započela sa radom. U 

svom radu se držala jedino propisanih akata. O svim pojedinačnim koracima Komisija se 

oglašavala odlukama koje su objavljivane na oglasnim tablama Preduzeća.  

Sam tok izbora je protekao u najboljem redu. O tome svjedoči i činjenica da nemamo nijedan 

prigovor, niti žalbu.  

Izlaznost je bila prilično visoka, na svakom biračkom mjestu preko 90%.  

U RJ “Rudnik” ukupan broj članova Sindikata, prema biračkom spisku, jeste 823. Na izbore je 

izašlo 740 radnika. Samo jedan listić za članove sindikalnog odbora je bio nevažeći.  

U RJ “TE” ukupan broj članova je 550. Na izbore je izašlo 478 radnika. Nije bilo nevažećih 

listića.  

Na biračko mjestu broj 3, sektori, ukupan broj glasača je 411. Na glasanje je izašlo 349 radnika. 

Jedan listić je bio nevažeći.  

U odnosu na prethodne izbore, zabilježen je znatno manji broj nevažećih listića. Govorim 

to zbog nedoumica vezanih za način glasanja. Komisija za sprovođenje izbora je donosila 

pojedinačne akte i sve je to konstatovano u zapisnicima, koji su arhivirani u dokumentaciju 

Sindikalne organizacije.  

 

Prema konačnim rezultatima izbora, članovi Sindikalnog odbora iz RJ “Rudnik” su: 

 Tomislav Benović    849 glasova  

 Milenko Jović    557 glasova 

 Radovan Cvijetinović   467 glasova 

 Mitar Tomić    439 glasova 

 Dragan Tešić    404 glasa 

 Ivan Radovanović   356 glasova 

Članovi Sindikalnog odbora iz RJ “TE” su: 

 Duško Radovanović   399 glasova 

 Đokica Tomić    390 glasova 

 Zlatko Spasojević   382 glasa 

 Dragan Golić    377 glasova 

Članovi Sindikalnog odbora iz tri sektora su:  

 Zoran Mićanović   848 glasova 

 Stevo Stević    686 glasova 

 Ljubomir Marković   478 glasova 

 

U Skupštinu Sindikalne organizacije “RiTE Ugljevik” ispred biračkog mjesta broj 1, RJ “Rudnik”, 

izabrani su:   

 Dragan Babić    683 glasa 

 Jelenko Marinković   606 glasova 

 Spasoje Ljubojević   368 glasova 

 Božo Bojić    356 glasova 
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 Svetlana Renovica   355 glasova 

 Dragomir Zarić    354 glasa 

 Zdravko Todorović   353 glasa 

 Branislav Gajić    328 glasova 

 Miladin Mirković   327 glasova 

 Stanko Jovičić    320 glasova 

 Slaviša Lazić    314 glasova 

 Miko Jovanović   285 glasova 

 Mikica Lukić    285 glasova 

 Vajo Krstić    266 glasova 

 Branko Petrović   256 glasova 

 Slobodan Nikolić   251 glas 

Ispred podružnice RJ “TE” izabrani su: 

 Neđo Đokić    355 glasa 

 Veljko Rikanović   232 glasa 

 Rajko Vojinović   228 glasova 

 Zoran Stojanović   224 glasa 

 Milorad V. Mitrović   224 glasa 

 Nenad Stankić    220 glasova 

 Miladin Dragić    196 glasova 

 Slobodan Jovičić   192 glasa 

 Aleksa Despotović   191 glas 

 Mira Stevanović   184 glasova 

 Jovan Nikolić    182 glasa 

 

Duško Radovanović: Imam jednu primjedbu. Na listi kandidata je pisalo VOJO Radovanović, 

a trebalo je VAJO Radovanović. 

 

Branislav Đokić: Dana 11.03.2013. godine objavljena je nezvanična lista kandidata za članove 

odbora i skupštinu. Svako se mogao javiti da otkloni eventualne greške. Do četvrtka smo čekali, 

pa smo onda utvrdili konačne liste.  

 

Duško Radovanović: Problem je što on radi kao rukovalac na dopremi uglja i nema priliku da 

obilazi oglasne table. Preuzimam na sebe dio krivice što nisam primjetio. On je bio član 

skupštine i u prethodnom sazivu i sigurno bi dobio mnogo više glasova da je pisalo ispravno. 

Žao mi je zbog toga.  

 

Branislav Đokić: Takav spisak ste vi potpisali.  

 

Duško Radovanović: Greška u kucanju.  
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Branislav Đokić: Ispred podružnice 3 sektora izabrani su:  

 Budimko Tomić   526 glasova 

 Milica Ječmenica   330 glasova 

 Zoran Mitrović    319 glasova 

 Slaviša B. Babić   296 glasova 

 Zoran Milović    295 glasova 

 Sara Manojlović   289 glasova 

 Zlatko Ječmenica   265 glasova 

 Mitar Simić    235 glasova 

 

Čestitam izabranim članovima, želim vam uspješan rad i da izvršavate sve zadatke koji 

su u nadležnosti Sindikata. Prava radnika su nešto za šta se treba boriti i što se treba štititi. 

Komisija ima još jedan zadatak, a to je iniciranje nove sjednice Skupštine, u dogovoru s 

vama. Time je rad Komisije završen. 

Moram da napomenem da su u toku glasanja primjećene neke stvari, koje ćemo, nadam 

se, u budućnosti iskorjeniti. Pojedini ljudi su bili spremni na saradnju 100%, a pojedinci su bili 

apsolutno protiv saradnje. Ja se nadam da će se to promijeniti.  

Preporučio bih vam, za ubuduće, kada dođe do sledećih izbora, da se formira jedno 

tijelo koje će da priprema izbore, pa i na mjesec dana prije održavanja izbora. Ima stvari koje 

nisu obuhvaćene ovim aktima i to bi trebalo ispraviti.  

Mene, iskreno, raduje činjenica što je izlaznost bila velika i to govori o zainteresovanosti radnika 

za ovu oblast djelovanja, ali i o vašoj obavezi sada.  

 

Mitar Tomić: Sad se vidi da smo izabrali pravi način glasanja, radnici su prepoznali kako 

trebaju izaći na izbore. Drago mi je što je tako mali broj nevažećih listića, na ovoliki broj radnika 

koji su izašli na izbore. Pohvalio bih rad predsjednika Komisije.  

 

Branko Đurđević: Stavljam Izvještaj Komisije na glasanje.  

 

Izvještaj usvojen jednoglasno.  

 

Branko Đurđević: Predlažem da Stevo Stević, kao najstariji član Sindikalnog odbora, preuzme 

dalje vođenje sjednice, kao predsjedavajući, a ja ću se udaljiti. 

 

Prijedlog jednoglasno usvojen.  

 

Sindikalni odbor jednoglasno donosi sledeću:  

ODLUKU 

o imenovanju predsjedavajućeg sjednice Sindikalnog odbora 

Čl. 1. 

imenuje se Stevo Stević na mjesto predsjedavajućeg sjednice Sindikalnog odbora. 
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Čl. 2. 

Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 

 

AD 2 Konstituisanje novoizabranog Sindikalnog odbora 

 

Na osnovu Izvještaja Komisije i konačnih rezulatta glasanja, Sindikalni odbor jednoglasno 

donosi:  

ODLUKU 

o konstituisanju Sindikalnog odbora 

čl. 1. 

Konstituiše se Sindikalni odbor u sledećem sastavu:  

1. Tomislav Benović,     

2. Milenko Jović,     

3. Radovan Cvijetinović,   

4. Mitar Tomić,    

5. Dragan Tešić,     

6. Ivan Radovanović,    

7. Duško Radovanović,   

8. Đokica Tomić,    

9. Zlatko Spasojević,    

10. Dragan Golić,    

11. Zoran Mićanović,    

12. Stevo Stević,     

13. Ljubomir Marković. 

Čl. 2. 

Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

AD 3 Prijedlog Skupštini 3 kandidata za izbor predsjednika i potpredsjednika 

Sindikalne organizacije 

 

Milenko Jović: S obzirom da smo na prošlim izborima imali pravilnik koji je predviđao da je 

predsjednik Sindikalne organizacije kandidat sa najvećim brojem glasova, predlažem da 3 

kandidata za predsjednika budu kandidati koji su osvojili najveći broj glasova na izborima, a to 

su Tomislav Benović, Zoran Mićanović i Stevo Stević. 

 

Đokica Tomić: Smatram da treba da ispoštujemo izbornu volju, tako da se slažem sa 

prijedlogom Milenka Jovića.  

 

Mitar Tomić: Pošto sam učestvovao u izmjeni Pravilnika u starom sazivu, reći ću nešto o tome. 

U okviru Sindikata Energetika imamo 3 načina izbora predsjednika. Jedan je da se predsjednik 
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bira sa posebne liste, kao načelnik. Drugi način je da odbor bira predsjednika. Mi smo se sad 

odlučili za treću varijantu, da Skupština od najmanje 3 predložena kandidata izabere 

predsjednika. Nije tačno da je Branko Đurđević prošli put izabran za predsjednika zato što je 

imao najveći broj glasova, nego smo mi, kao odbor, tako odlučili, jer je to bilo najlogičnije. 

Nema veze iz koje je podružnice predsjednik. Duško Radovanović je bio drugi po broju glasova i 

on je imenovan za potpredsjednika. Svi smo glasali tako.  

Sada smo dali mogućnost da Skupština izabere predsjednika i potpredsjednika od najmanje 3 

predložena kandidata. Je se, takođe, slažem da to budu 3 sa najvećim brojem glasova.  

 

Dragan Golić: Mislim da to nije dobar način predlaganja kandidata, s obzirom da znamo da 

postoji lobiranje, da postoje glasovi koji nisu iskreni, da postoje radnje koje doprinose da neko 

ima manje ili više glasova. Ja predlažem da kandidati za predsjednika budu kandidati koji su 

osvojili najveći broj glasova u podružnicama, kako bi svi imali šansu da budu izabrani. Možda 

Skupština izabere drugačije. Jer, ovako faktički imamo samo jednog kandidata, jer je samo 

jedan sa najvećim brojem glasova.  

Smatram da je u toku izbora bilo nepotrebnih aktivnosti.  

Takođe predlažem da 2 kandidata koja ne budu izabrana za predsjednika budu 

potpredsjednici. U jednom članu Pravilnika se pominje “pregovarački tim”, to bi automatski 

mogla da budu ta tri čovjeka.  

 

Dragan Tešić: Ja takođe predlažem da to budu 3 kandidata iz 3 podružnice, sa najvećim 

brojem glasova. Hajde da damo svima šansu. A logično je da će dobiti onaj ko je imao najveći 

broj glasova.  

 

Tomislav Benović: Samo bih prokomentarisao. Ako je neko mislio da smo mi s Rudnika ušli u 

ovu priču zbog izbora, nije istina. Ušli smo iz straha da ne ostanemo bez hljeba. Dakle, iz nužde. 

Što se mene tiče, nije uopšte važno ko će sjediti na mjestu predsjednika, jer svakako neće ništa 

moći da uradi sam, bez ostalih članova odbora. Danas se od nas očekuje da se oglasimo, 

pisanim putem i da, kao novoizabrani odbor, zauzmemo stav. Ako nismo u stanju da to 

uradimo, onda nismo zaslužili da sjedimo ovdje. Moramo se jasno oglasiti, jer imamo i novu 

Upravu. 

 

Ljubomir Marković: Prvo moramo odlučiti hoće li biti 3 ili više kandidata i da li ćemo glasati 

javno ili tajno. Ja predlažem da to budu 3 kandidata, izabrana tajnim glasanjem.  

 

Mitar Tomić: Ja sam, ipak, za to da se poštuje volja većine radnika. Mi smo “poštari” između 

radnika i poslovodstva. Da li je ko lobirao, to je stvar izbora. Skupština je tražila da dobije veća 

ovlašćenja, pa smo odlučili da će birati predsjednika. Skupština neka glasa tajno, a ja predlažem 

da to budu prva tri kanidata po broju glasova.  

 

Zoran Mićanović: Prvo da čestitam svima, zadovoljstvo mi je što sjedim s vama. Čeka nas 

težak posao. Moj motiv angažovanja u Sindikat jeste princip, borba za preživljavanje. Mislim da 
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imam dovoljno informacija koje mogu da nam pomognu. Narod je to prepoznao i zato su nam 

dali toliku podršku. Nemojte da sada, na prvom koraku, mijenjamo volju naroda. Jer, nije 

vrijeme za politikanstvo u Sindikatu. Ja nemam namjeru da odstupim od svoje kandidature, jer 

mislim da zaslužujem, po broju glasova, da se nađem među kandidatima. Što se tiče lobiranja, 

slažem se da je toga bilo, ali mi smo svi na zajedničkom zadatku. Molim vas da se uvaže glasovi 

sa izbora, pa da Skupština kaže svoje.   

 

Milenko Jović: Samo jedna konstatacija. Mislim da ne bi bilo dobro da odmah na početku 

nešto radimo tajno. Ne vidim razlog zašto bi nam bio problem da na samom početku rada 

kažemo gdje smo i šta smo. Čekaju nas velike obaveze i od toga nema odstupanja, dajte da sve 

radimo javno.  

 

Dragan Tešić: Prema Pravilniku, mi predlažemo najmanje 3 kandidata, a Skupština neka bira 

kako je propisano. Na kraju predlažem da se izjasni ko neće, pa neka svi ostali budu predloženi. 

Je, prvi, neću. Glasaćemo javno i kraj.  

 

Duško Radovanović: Imamo, dakle, dva prijedloga. Glasajmo o njima. Jedan prijedlog je da 

kandidati budu prva tri po broju glasova, a drugi prijedlog da to budu prva tri koja su u 

pojedinim podružnicama imali najveći broj glasova.  

 

Stevo Stević: Zamolio bih Branislava Đokića da nam, kao pravnik, da svoje mišljenje o ovoj 

situaciji.  

 

Branislav Đokić: Najlogičnije jeste da bude izabran onaj ko je imao najveći broj glasova, jer 

on ima i najveću odgovornosti, i najveće obaveze. Međutim, s obzirom da mi imamo 3 

podružnice, trebalo bi za ubuduće predvidjeti način na koji bi sve podružnice imale svog 

predstavnika. Našim pravilnicima nije rečeno koliko imamo potpredsjednika i iz kojih podružnica 

će oni biti. Moj lični prijedlog je da se za ubuduće, i za jedan, i za drugi organ, predvidi 

predsjednik i po 2 potpredsjednika, iz različitih podružnica.  

 

Zoran Mićanović: Dobro si rekao na početku. Nemamo pravo da remetimo odluku birača.  

 

Đokica Tomić: Ja sam za to da se ubuduće sve odluke donose javno i da u zapisnik bude 

zabilježeno ko je šta rekao.  

 

Mitar Tomić: Ne može se pisati ko je kako glasao, došlo bi do prozivanja, to se ne radi tako.  

 

Stevo Stević: Ko je za javno glasanje? 

 

Usvojeno većinom glasova.  
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Stevo Stević: Stavljam na glasanje prijedlog da 3 kandidata sa najvećim brojem glasova budu 

kandidati za predsjednika.  

 

Prijedlog usvojen većinom glasova (11 za, 2 protiv).  

 

Sindikalni odbor donosi:  

ODLUKU 

o predlanju kandidata za predsjednika Sindikalne organizacije 

čl. 1.  

Za predsjednika Sindikalne organizacije predlažu se sledeći kandidati:  

1. Tomislav Benović, 

2. Zoran Mićanović, 

3. Stevo Stević. 

Čl. 2. 

Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 

 

Duško Radovanović: Pošto Skupština bira predsjednika, predlažem da potpredsjednici budu iz 

druge dvije podružnice, kandidati sa najvećim brojem glasova.  

 

Mitar Tomić: Na Skupštini je rečeno da će kandidat koji bude drugi po broju glasova, biti 

potpredsjednik.  

 

Zlatko Spasojević: Ko bira potpredsjednika? Skupština ili odbor? 

 

Mitar Tomić: Skupština.  

 

Zlatko Spasojević: Ako se potpredsjednici biraju od preostala 2 kandidata, onda TE neće 

imati ni svog predstavnika.  

 

Mitar Tomić: Tako je rečeno na prošloj Skupštini, to nije moje mišljenje. Ja sam tada na 

Skupštini rekao da sam protiv toga da se Odbor ponovo sastaje i daje nove prijedloge za 

potpredsjednika, ali Skupština je tako odlučila.  

Nije bitno ko će biti predsjednik, nego kakva će biti ekipa.  

 

Tomislav Benović: Ako Skupština bira predsjednika, neka bira i potpredsjednika. Ja predlažem 

da se predloži još i Duško Radovanović, kao prvi po broju glasova ispred RJ “TE”, da se uvrsti u 

kandidate za predsjednika. Od preostala 3 će se birati potpredsjednik.  

 

Radovan Cvijetinović: Greška je što neka pitanja nisu regulisana Pravilnikom o sprovođenju 

izbora. Mislim da bi mogli i sad da se dogovorimo na koji će način biti izabran potpredsjednik, 

ako to već nije regulisano.  
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Ivan Radovanović: U Pravilniku piše da Odbor predlaže 3 kandidata za predsjednika i 

potpredsjednika. Moramo sada razjasniti da li smo dali automatski prijedlog i za 

potpredsjednika, tj. da li će drugi po broju glasova biti potpredsjednik ili ćemo predlagati nove 

kandidate.  

 

Stevo Stević: Logično je da drugi bude potpredsjednik.  

 

Dragan Golić: Ne slažem se s tim.  

 

Mitar Tomić: Već smo o tome raspravljali na Skupštini. Ja sam lično skretao pažnju na ovaj 

problem. Nemamo sad ovdje zapisnik, da vidimo kako piše.  

 

Milenko Jović: Ja sam na prethodnoj Skupštini bio protiv usvajanja ovakvog Pravilnika. 

Međutim, radi našeg rada ovdje i zastupljenosti iz svih podružnica, nije problem da damo i 3 

nova kandidata, ako već nije predviđena procedura.  

Predlažem da Pravilnik i Poslovnik podijelimo novim članovima Skupštine, pa da oni u dogledno 

vrijeme pretresu te akte.  

Ja sam za to da i Skupština sve radi javno.  

Dakle, moj prijedlog je, ako se slažete, da predložimo nova 3 kandidata.  

 

Dragan Tešić: Ja sam očekivao da ćemo mi ovdje logično da razmišljamo. Ako predložimo 

nova 3 kandidata, onda 2 kja ne budu izabrana za predsjednika nemaju šansu da budu ni 

potpredsjednici. Da ste usvojili drugi prijedlog za koji smo bili Dragan Golić i ja, ne bi bilo 

nikakvih problema, svaka podružnica bi imala svog predstavnika.  

 

Mitar Tomić: Skupština je tražila ovakav način glasanja. Ja sam zato tražio da bude 3 i više 

kandidata za predsjednika, pa da potpredsjednik bude onaj drugi po broju glasova.  

 

Dragan Tešić: Predlažem da ipak kandidujemo još jednog kandidata, onog koji je imao najveći 

broj glasova u podružnici RJ „TE“. Onda neka Skupština bira od ta 4 kandidata predsjednika, a 

ostali neka budu potpredsjednici.  

 

Ljubomir Marković: Ne može tako, jer aktima nije predviđeno više, nego jedan 

potpredsjednik.  

 

Stevo Stević: Možemo da predložimo Skupštini da drugi po broju glasova bude 

potpredsjednik.  

 

Radovan Cvijetinović: Problem je u tome što nisu zastupljene sve cjeline. Ja nisam do sada 

znao da će se birati samo jedan potpredsjednik, što opet znači da svakako ne mogu biti 
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zastupljene sve podružnice. Ne znam zbog čega onda pravimo problem, neka ostane ovako 

kako jeste.  

 

Tomislav Benović: Ne vidim zbog čega je uopšte nastao problem, zašto se postavlja pitanje 

ko je iz koje podružnice. Ja, lično, sam dobio 362 glasa sa „TE“.  

 

Mitar Tomić: Biće problem na Skupštini.  

 

Ivan Radovanović: Mi kao Sindikalni odbor trebamo predložiti Skupštini predsjednika i 

potpredsjednika. Ja predlažem da za potpredsjednika budu predloženi ovi koji su već 

predloženi, koji ne budu izabrani za predsjednika, i da im se još doda kandidat koji je imao 

najveći broj glasova u podružnici RJ „TE“.  

 

Radovan Cvijetinović: Ako je predviđeno da se bira samo jedan potpredsjednik, onda će opet 

jedna podružnica ostati nezastupljena. Prema tome, nema potrebe da bilo šta mijenjamo.  

 

Stevo Stević: U tom slučaju ostaju kandidati koji su predloženi za predsjednika, a za izbor 

potpredsjednika imamo dvije varijante. Ili da Skupština odluči da potpredsjednik bude onaj ko 

bude drugi po broju glasova, ili da mi predložimo posebne kandidate za potpredsjednika.  

 

Tomislav Benović: Predlažem i četvrtog kandidata, pa neka Skupština izabere. 

 

Dragan Golić: U našem novom Pravilniku je predviđeno formiranje tijela od 3 člana 

(pregovarački tim) koje će imati predstavnike iz svih podružnica. Zbog toga sam i predložio da 

kandidati budu prvi po broju glasova iz podružnica. To je bilo logično. Meni, lično, je svejedno, 

ali nije svejedno radnicima. Pregovarački tim treba da čine predsjednik i dva potpredsjednika, 

predstavnici podružnica. 

 

Mitar Tomić: Ja sam zbog toga insistirao na Skupštini da bude najmanje 3 kandidata. 

 

Zlatko Spasojević: Predlažem da se proširi lista za potpredsjednika. Dakle, kada se izabere 

predsjednik, ostaju dva kandidata i da im se doda još jedan kandidat.  

 

Mitar Tomić: Slažem se. 

 

Dragan Tešić: Logično je da taj treći kandidat bude iz RJ „TE“, onaj koji je imao najveći broj 

glasova na izborima, a to je Duško Radovanović.  

 

Stevo Stević: Stavljam prijedlog na glasanje. 

 

Jednoglasno usvojen prijedlog da listu za potpredsjednika čine dva kandidata koji nisu izabrani 

za predsjednika i Duško Radovanović, kao treći kandidat.  
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Dragan Golić: Skupština može na licu mjesta odlučiti da umjesto jednog izabere dva 

potpredsjednika. Ionako će se formirati pregovarački tim u kome će biti zastupljeni predstavnici 

iz svih podružnica.  

 

Stevo Stević: Potrebno je sjednicu Skupštine održati što ranije, ne znam koliko je to tehnički 

izvodljivo.  

 

Mitar Tomić: Branko Đurđević mora sa novim predsjednikom biti prisutan na sastanku 

Glavnog odbora Sindikata Energetike, u Banja Luci, u petak. Znači, Skupština mora biti u srijedu 

ili četvrtak.  

 

Dragan Golić: Da se ne bi desilo da članovi Skupštine budu u situaciji kao naši novi članovi, da 

nisu upoznati sa aktima, predlažem da uz materijal ide i Pravilnik o organizaciji i radu i Statut 

Energetike.  

 

Usvojen prijedlog. 

 

Sjednica Skupštine se zakazuje za četvrtak, sa početkom u 08:00 časova. 

 

Radovan Cvijetinović: Imam jednu sugestiju, da se delegati lično obavijeste o svakom 

zasjedanju. 

 

Stevo Stević: Materijal će se dostaviti lično, preko kurira.  

 

Ivan Radovanović: Nadam se da ćemo imati dobru saradnju i da ćemo otkloniti sve 

nedoumice koje nisu regulisane Pravilnikom. Zapleli smo se odmah na početku. 

Izbori u sindikalnim organizacijama teku piramidalno u Sindikatu Energetike. Zbog toga je 

zakazan sastanak u petak. Naš predsjednik ide u kandidaturu u višim organima Sindikata 

Energetike, tj. biće član u Glavnom odboru, itd. Zbog toga je potrebno da požurimo, ali i da 

shvatimo ozbiljnost izbora predsjednika naše Sindikalne organizacije, jer je vrlo važno ko će nas 

predstavljati. Naš cilj nije samo konstituisanje Sindikalne organizacije „RiTE Ugljevik“. Mi 

moramo do vrha ispoštovati piramidu Sindikata Energetike.  

 

Tomislav Benović: Možemo li odmah danas donijeti neki zaključak na osnovu koga ćemo 

uputiti zahtjev prema novoj Upravi?  

 

Stevo Stević: Do sada smo praktikovali da ranije održimo sastanak Sindikalnog odbora, na 

kome se pripremimo za sastanak sa Upravom, pa potom održimo sastanak s njima. Takva je 

praksa bila do sada. Ja sam zamislio da mi danas obavezno održimo sastanak sa novom 

Upravom, ukoliko budu u mogućnsti, kako bismo ih upoznali sa novim sazivom i odlukama koje 

su donijete. Samo treba provjeriti da li su u mogućnosti. I, najvažnije, mislio sam da im 
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skrenemo pažnju, jer sam čuo neke informacije koje su nepovoljne po nas, da će se neke stvari 

vrlo brzo odvijati po pitanju „Istoka“, da im skrenemo pažnju da niko živ ne smije potpisati ništa 

što je predloženo, a odnosi se na podjelu ležišta. Kruže priče da je dosadašnji direktor podnio 

ostavku jer nije htio da potpiše nove granice za „Ugljevik Istok“.  

 

Sindikalni odbor se slaže sa prijedlogom.  

 

Sastanak sa Upravom zakazan za 26.03.2013. godine.  

 

Sastanak završen u 10:30.  

 

        P R E D S J E D A V A J U Ć I 

 

                     Stevo Stević 

 


